

Protokoll vid möte 2017-11-01

Mötestid: 17:50-19:30

Plats: TP403



1. Mötets öppnande	Märta Berggren öppnade mötet.
2. Val av justerare	Ida Gärling och Johan Kempe valdes till justerare.
3. Mötets behöriga utlysande	Mötet var behörigt utlyst.
4. Adjungeringar	Inga adjungeringar.
5. Fastställande av föredragslista	Föredragslistan godkändes.
6. Närvaro	Märta Berggren Daniel Hedberg Ida Gärling Sara Erlander Johan Kempe Nahal Gholami Ina Eriksson Lina Fredriksson Amanda Aasa
7. Föregående mötesprotokoll	Föregående mötesprotokoll godkändes och skrevs på.
8. Avstämning föregående möte	Alla: Ska på syjunta 30/10 och tänka på videoklipp till instagram för ovveinvigningen. -OK Anna och Isak: Möte med UA, möte med PPG, varit på UR, varit på STUR, fixa kursutvärderingar. Isak: kolla med skatteverket angående namnbyte. Ej närvarande Ida: Möte med utskottet, Prata med Trappan angående alumnikväll, prata med alumner. -OK

	<p>Sara: prata med alumn, planera en pub, fundera på tema till en sittning, gå på möte med ICA angående spons. -OK</p> <p>Johan: Meddela Escort hur det blev med beslutet, möte med utskottet, ska på möte 6/10 med Tekfak angående ovveinvigning. -OK</p> <p>Daniel: Ska på ordföranderåd, planera syjunta. -OK</p> <p>Märta: ovveinvigningsmöte, ordföranderåd, ge över instagramkontot till Charlotte som är på utlandsstudier. -OK</p>
9. Projektledare LOGIN	Ej närvarande.
10. General Familjen	Ej närvarande.
11. Arbetsmiljöombud	Amanda ska på AMO-råd 2/11-17. Studiesocialt ansvarig kommer på besök 22/11-17.
12. Festerichefer	<p>Johan och Sara har planerat sektionsspub på Vattentornet.</p> <p>Sara och Johan ska börja planera logistiksitningen som är den 24/2-18. De ska på möte med eventutskottet 3/11-17.</p>
13. Kassör	<p>Lina ska vara med på LOGIN-sittningen den 6/12-17, då hon har hand om ekonomin. Lina ska vara med på biljettsläppet på Brooklyn bar 16/11-17. Varit på möte med EDGB LOGIN. Kuvertpriset är lågt för sittningen, därför ger Logistiksektionen inte någon ytterligare rabatt.</p> <p>Lina har skaffat pärmar.</p>
14. Marknadsföring	Nahal ska fixa affischer till sektionsspuben. Nahal lägger upp bilder till ovveinvigningen.
15. Näringsliv och alumn	Väskor:

	<p>Leverantören byter ut materialet på väskorna och de kommer i januari. De kommer att be om ursäkt i ett inlägg på facebook som vi kan dela. Vi kommer att få 35% rabatt vid framtida beställningar till ett värde upp till 15000kr.</p> <p>Lunchföreläsning med Unionen: Datumet är 20/11-17. Daniel bokar lokal, tp1 eller tp2. De 50 första får lunch som Unionen bjuder på. Workshop 13-15, Daniel bokar sal till det. Det som kommer tas upp på lunchföreläsningen/workshopen är bland annat CV-coachning, intervjuträning och LinkedIn. Nahal gör ett evenemang 13/11 och en enkät där man kan anmäla sig.</p> <p>Alumnievent: Alumnieventet kommer att vara den 27/11-17. Märta, Daniel, Lina, Sara, Nahal serverar. De som serverar ska ha styrelseskjorta och Ida kollar vilken tid vi ska vara där. Ida kollar när vi får lägga ut evenemanget. 30 personer från varje program ska ha möjlighet att få biljett. Affischer och evenemang ska upp 10/11-17. Anmälningen ska öppna 17/10-17. Maten ställs fram 17:15. EDGB LOGIN har haft som förslag att lägga ihop deras evenemang med Logistiksektionens alumnievenemang. Ida ska prata med Gustav om hur vi ska göra, men ska säga att vårt datum är fast.</p> <p>Ida kom med förslag om milsersättning för de som lånar ut bilen.</p>
16. Ordförande	<p>Märta har börjat planera höstmötet, skrivit dagordning som hon ska skicka till Daniel. Skrivit till Charlotte att det var uppskattat att hon hade hand om Logistiksektionens instagramkonto medan hon varit på utlandsstudier.</p> <p>Daniel har varit på syjunta, hämtat ut ovar och revärer hos leverantör, köpt mat till pluggfrukost.</p>
17. Rekrytering	<p>Ina har serverat på sittning, jobbat på pub, skickat in förslag på broschyr till kommunikatör angående</p>

	<p>KTS-programmet. Varit på möte med nämnden och kommunikatör på L-dagen angående fler studenter till framförallt KTS-programmet. Har pratat med personer från KTS4 om de kan låna ut robotar att visa upp på mässor. På mötet kom ett förslag från nämnden om broschyrer till masterprogrammen för SL, FTL och KTS.</p> <p>Ina vill informera om hemmissionering på höstmötet och på sektionsspuben.</p> <p>Returpack har lunchföreläsning 15/11-17, de bjuder på vegansk lunch.</p>
18. Studienämndsordförande	Ej närvarande
19. Ovveinvigning	<p>5st ovvar är fortfarande inte uthämtade. Lina har skrivit avtal med ICA angående sponsorskap.</p> <p>Det ska köpas korv till ettan, Escort, Familjen, 3Cant och styrelsen. Ettan får två korvar var och de andra får en korv var. Det ska läggas in i evenemanget att det är ICA som sponsrar med korv. Alla i styrelsen tar med 1,5 liters flaskor.</p>
20. Höstmöte	Daniel kommer att vara mötesordförande och Amanda kommer att vara sekreterare på höstmötet. Nahal gör ett evenemang på facebook. Daniel bokar Tp2.
21. Nominering till valnämnden FuM	Märta frågar Isak om han kan tänka sig det.
22. Namnbyte	Beslut togs om att KTS-sektionen byter namn till Logistiksektionen.
23. Sektionspub	Sektionspuben kommer att vara på Vattentornet 8/11-17. Temat kommer att vara lillördag. Nahal gör evenemang. På puben ska det finnas en fiskedamm där plopp och kexchoklad delas ut. Ina ska kolla upp om Logistiksektionen kan köpa ett billigt lakan, annars frågar Sara 3Cant.

24. Arkiveringsförråd	Det har diskuterats att Logistiksektionen ska flytta gamla pärmar till arkiveringsförrådet i Linköping.
25. Övriga frågor	<p>Inventera förrådet och rensa ut det som inte behövs och även att markera var allt ligger. Avvaktar med datum.</p> <p>Det finns ett dokument på driven där inköpen till pluggfrukosten utvärderades.</p> <p>Till nästa pluggfrukost ska skinkan som blev över användas.</p> <p>På syjuntan användes 3 burkar lim, de tog slut efter en timme. Till nästa år: Köpa mer lim och fler penslar samt inventera synål och tråd.</p>
26. Att göra till nästa möte	<p>Märta: Kolla om hon kan låna bil till ovveinvigningen, ska fråga Isak om valnämnden till FuM, skicka ut kallelse till höstmötet.</p> <p>Lina: Ska på kassörmöte 2/11, uppdatera äskningsdokumentet</p> <p>Ina: Fixa lakan med Logistiksektionens logga.</p> <p>Johan: Anordna sektionspub. Prata med NAFFI om Logistiksektionen kan låna vagn och grill.</p> <p>Daniel: Möte med Returpack, möte med kommunen.</p> <p>Ida: Näringslivsråd 2/11-17, möte med EDGB LOGIN angående event, möte med returpack tillsammans med Daniel, möte med kommunen tillsammans med Daniel, boka in möten med Postnord, Stadium, WSP och Renall.</p> <p>Nahal: Ska göra evenemang och affisch till sektionspuben.</p> <p>Amanda: Ska på AMO-råd 2/11-17, vara med på ovveinvigning.</p>

	Sara: Ska anordna sektionspub, möte med eventutskott 3/11-17.
27. Nästa möte	Nästa träff: Lunchmöte 8/11-17 Nästa lunchmöte är: 8/11-17 Nästa kvällsmöte är: Höstmötet 15/11-17
28. Mötets avslutande	Märta Berggren avslutade mötet.

Protokoll fört av:

Daniel Hedberg

.....

Justering:

Ida Gärling

.....

Johan Kempe

.....

Märta Berggren

.....